

ADAMO, Salvatore.

chansons racontées aux enfants

Reference: 4538

Paris Hachette 1968 Première édition. Bel exemplaire de ce livre pour enfants. Couverture cartonnée illustrée en couleurs, avec 28 pages illustrées par Philippe Lorin. Portrait de la chanteuse en haut de la couverture, en noir et blanc. Très bon état, propre. Aucun défaut notable. Illustrations attrayantes dans le style des années 1960. Salvatore Adamo est un chanteur belgo-italien connu pour ses ballades romantiques. Il est le musicien belge le plus vendu de tous les temps, avec plus de 100 millions d'albums vendus dans le monde. 315 x 230 mm

Comment: First edition. Nice copy of this children's book. Hardback boards illustrated in colour, with 28 illustrated pages by Philippe Lorin. Portrait of the singer at the top of the cover, in black and white. Very good, clean condition. No significant flaws. Attractive illustrations very much in the style of the 1960's. Salvatore Adamo is a Belgian-Italian singer known for romantic ballads. He is the best selling Belgian musician of all time, having sold over 100 million albums world wide. 315 by 230mm (12½ by 9 inches). .

Year 1968

Price: **€23.00**

This item is offered by:

Harrison-Hiett Livres Rares
harrisonhiett@gmail.com
Phone: +33 7 84 03 12 53

<https://v5.livre-rare-book.net/en/books/29196513-4538>